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Algemene leden vergadering 
 

De algemene ledenvergadering (ALV) werd op 9 november 2020 online gehouden. 

Marja Keppels heette een ieder, namens het bestuur, hartelijk welkom. De voorzitter, 

penningmeester en secretaris zaten bij elkaar in de bestuurskamer van de 

Braninkhal. Ook was Philip van Zoelen aanwezig. Hij coördineerde de ICT voor deze 

online vergadering en was er om problemen met techniek en internet tijdens deze 

vergadering direct op te lossen. De overige bestuursleden waren thuis ingelogd, 

evenals 29 leden die vanuit huis deelnamen aan deze vergadering. 

 

Na de opening werden de notulen van de vorige ALV paginagewijs doorgenomen. 

Onder dankzegging aan Wilma Kuiper werden de notulen goedgekeurd en 

vastgesteld. Ook het Algemeen Jaarverslag werd paginagewijs doorgenomen en 

vervolgens werd door de penningmeester het financieel jaarverslag toegelicht.  

De kascommissie, bestaande uit Jaap Man en Dick Jansen, verleende decharge aan 

het bestuur voor het gevoerde financiële beleid gedurende afgelopen boekjaar. Jaap 

wordt bedankt voor zijn controlerende functie. Hij heeft twee jaar zitting gehad in de 

kascommissie en er wordt nog een opvolger gezocht. Wij roepen leden of ouders van 

leden op om zich kandidaat te stellen voor de kascommissie. 

 

De penningmeester gaf vervolgens een toelichting op de begroting voor het 

komende seizoen. We verwachtten een tekort ondanks dat we eind afgelopen 

seizoen een reservering hadden getroffen. Het tekort ontstaat om de volgende 

redenen: 

 Er was weinig aanwas van nieuwe (jeugd)leden en een aantal leden heeft hun 

lidmaatschap beëindigd. 

 Daarnaast heeft Nevobo de bijdrage verhoogd van € 12,50 naar € 15,00 per lid. 
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 Alle (dames en jeugd) teams hebben twee trainingsblokken waardoor de kosten 

van zaalhuur hoger zijn en zijn meer externe trainers ingehuurd. 

Ondanks dat stellen wij voor om de contributiebedragen seizoen 2020-2021 gelijk te 

houden. De ongewijzigde contributie is voor het seizoen 2021-2022 vermoedelijk 

niet vol te houden. Over de tenuebijdrage later meer. 

 

Daarna kwam de bestuurssamenstelling aan de orde. Barbara Brinoord en Jan 

Dondertman stelden zich opnieuw voor een termijn van drie jaren herkiesbaar. Er 

hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Marja Keppels was aftredend, maar gaat 

met instemming van de ledenvergadering nog één jaar door. Wel zal in 2021 een 

nieuwe voorzitter worden gezocht. 

 

Jubilaris: Miranda Boesveld is 25 jaar Nevobo-lid en is al blij verrast met een 

attentie. 

 

De ALV wordt vervolgd met mededelingen van het bestuur te weten: 

 Contributie 

Normaliter wordt de contributie in twee ronden geïnd; beide keren de helft.  

Voorgesteld wordt om in november 25% van het contributiebedrag te innen. In 

maart zal de tweede contributie-inning zijn. Afhankelijk van de situatie rondom 

corona zal 50%, of bij niet-spelen wederom 25% geïnd gaan worden. 

 Tenuebijdrage 

Met ingang van het seizoen 2021-2022 spelen we in nieuwe tenues. Het voorstel 

is om daarvoor een tenue-bijdrage te vragen van € 6,00 per jaar per competitie-

spelend lid. 

 Opleiden van scheidsrechters 

We willen graag leden opleiden om te mogen fluiten in de 2e, 1e en 

promotieklasse. 

 Opvolger VSK 

We zijn dringend op zoek naar een opvolger voor Anke Hamer-Berends. Zij wil 

graag haar taken als VSK overdragen. Anke zegt dat het doorgaans niet heel veel 

werk is om een schema te maken van scheidsrechters, gekoppeld aan de 

competitiewedstrijden en regio-scheidsrechters te vragen de wedstrijden van 

dames 1 in de promotieklasse te fluiten. Wie wil dit van Anke overnemen? Ook 

zoeken we nog een paar leden voor de paaseitjescommssie. 

 Para-volleybal 

VV Forza ondersteunt het voorstel van de gemeente Lochem en roept op 

wanneer er iemand is die met deze doelgroepen werkt en zich daarvoor wil 

inzetten, zich aan te melden! 

 Nieuwe website 

Sinds de zomer heeft de vereniging een nieuwe website. Deze is opgebouwd door 

Sitework. Deze is sneller en gebruiksvriendelijker. Heb je iets te melden voor de 

website of social media? Mail het naar info@vvforza.nl. Binnen het bestuur 

beheert Irthe Brummelman de socials. 
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De ALV eindigt met rondvraag en sluiting. In het bijzonder hartelijk dank aan Philip 

van Zoelen die heeft gezorgd dat we de ALV online konden houden. Voorts nog een 

oproep aan de leden om zich te melden voor één van de vacatures als vrijwilliger 

binnen de vereniging. 

 

Van het bestuur 
 

Nu door corona al een hele tijd de persoonlijke contacten op een laag pitje staan, 

vinden we het belangrijk dat toch iedereen weet wie in het huidige bestuur zit en 

makkelijker ons weet te vinden bij problemen of ideeën. In deze nieuwsbrief maken 

we hier een start mee. 

 

De voorzitter 
 

De meeste mensen zullen me wel kennen, ik 

ben Marja Keppels en voorzitter van de 

vereniging. Nog één jaartje en dan mag na 

ruim 9 jaar iemand anders de hamer van mij 

overnemen. 

 

In 1999 werd circulatie mini volleybal 

geïntroduceerd door de Nevobo. Onze beide 

jongens werden toen lid van LVV Tornado, 

met moeders in hun kielzog als trainer en coach. Zelf volleybalde ik toen nog bij Vios 

Eefde. Ik ben trouwens mijn “volleybal carrière” gestart bij de USRA, het 

studententeam van de Hoge Landbouwschool in Dronten. 

 

Ik ben in 1999 begonnen met trainen geven bij de cmv en ging mee naar de diverse 

toernooien. We moesten zelfs met de cmv naar Duiven voor een toernooi. Na afloop 

gingen we dan met het hele spul naar de speeltuin in Doetinchem. Leuke tijden! 

 

Vanaf 2008 heb ik de jeugd ingewisseld voor de senioren. Ik heb teams getraind van 

4e klasse tot promotieklasse. Eén jaar zelfs 3 teams, maar zo gek doe ik nu niet 

meer. Ik houd het nu bij 1 team naast het bestuurswerk. 

 

In het dagelijkse werk ik samen met Gerard op ons melkveehouderijbedrijf aan de 

Holmershuizen. Een mooi afwisselend bestaan, waar helaas de politiek steeds meer 

en vaker aan de knoppen probeert te draaien. 

 

Verder ben ik een trotse voorzitter, trots op onze vereniging en op haar leden. 
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We hebben een voltallig bestuur, veel en goed gevulde commissies. We hebben voor 

ieder team een trainer en een coach. De acties lopen ondanks de corona goeddeels 

door met meer dan prima opbrengsten! Dat doen we toch mooi met z’n allen! 

 

Ik hoop alleen dat we elkaar volgend jaar weer kunnen ontmoeten in Hoeflo en in de 

Braninkhal. Want dat mis ik wel ontzettend. Het samen trainen, wedstrijden spelen, 

aanmoedigen, samen lachen of huilen, het ouwehoeren en niet te vergeten het 

bitterballetje van Jan of Tonny. Kortom ik verlang net zo als iedereen terug na de tijd 

van voor 13 maart. 

 

Groetjes, Marja 

 

De penningmeester 
 

Ik ben Jan Dondertman en ik vervul binnen de 

vereniging de functie van penningmeester. Ik 

heb mij in de Nieuwsbrief van februari 2018 al 

eens voorgesteld. Ik heb destijds verteld dat 

Marja Keppels en Theo Beumer bij mij kwamen 

omdat ze een nieuwe penningmeester zochten. 

Binnen de volleybalclub hadden ze niemand 

kunnen vinden en toen werd buiten de 

vereniging een kandidaat gezocht. Ik zocht 

opdat moment juist naar een taak als vrijwilliger. De match was snel gemaakt en in 

de ALV van najaar 2016 werd ik tot penningmeester van LVV Tornado benoemd en 

na de fusie werd ik de penningmeester van VV Forza. Ik doe dit al vier jaar met veel 

plezier en in de laatste algemene ledenvergadering ben ik voor drie jaren herkozen. 

 

Dit jaar is door de Corona-pandemie alles anders en wie niet de digitale versie van 

de ALV heeft bijgewoond zal mij dit jaar ook nog niet bij de volleybalvereniging 

hebben gezien, maar ik ben op de achtergrond naast de taak als penningmeester 

ook nog druk als commissielid sponsoring. De vrouwen van de commissie hebben de 

nieuwe tenues geregeld en komende maand beginnen we met de huidige sponsoren 

te benaderen. 

 

Ik woon op een boerderij in het buitengebied van Laren en als ik niet voor mijn 

eigen toko werk, dan ben ik bezig in de tuin. Mijn sportieve bezigheden zijn met 

name fietsen en verder ook wandelen. Ik ben lid van de wielerclub De Paaschberg in 

Lochem waar ik al 20 jaren help met het organiseren van toertochten. Elk jaar 

worden op zes zondagochtenden tochten verreden in groepsverband waarbij altijd 

één pauze voor koffie/thee met een appelgebak is ingelast. Helaas zijn dit jaar maar 

twee tochten doorgegaan. Verder hou ik wel van reizen en ik heb dit jaar het geluk 

gehad, dat mijn vakantie van twee weken naar Tanzania/Zanzibar in de eerste twee 

weken van maart was gepland net voor de eerste lockdown. Ik hoop jullie begin 
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volgend jaar weer een keer te zien want dan zijn de activiteiten van de club weer 

opgestart. 

 

Tenslotte wil ik iedereen bedanken die zich heeft ingezet door de bloembollenactie. 

Ik vind dat de actie is geslaagd. Hopelijk kunnen we volgend voorjaar genieten van 

de bloeiende bloemen in de tuin of al eerder van de amaryllis binnen. 

 

Jan Dondertman 
 

 

Algemeen lid 
 

Mijn naam is Irthe Brummelman, speelster in 

dames 4 en sinds oktober 2019 ben ik ook 

algemeen bestuurslid binnen vv Forza. Toen 

Marja Keppels binnen ons team polste of er nog 

mensen waren die in het bestuur wilden, wist ik 

niet of het wel iets voor mij was. Wat hield het 

precies in en heb ik er wel tijd voor? Marja stelde 

voor om eerst een ‘stagejaar’ te doen en dan kon 

ik altijd nog zien. Nou, dat jaar is voorbij gevlogen en inmiddels ben ik ook 

betrokken bij de sponsorcommissie en houdt de Facebook en Instagram van de 

vereniging bij. Gelukkig is dit alles prima te combineren. De ‘stage’ is nu een vaste 

plek in het bestuur geworden. 

 

Ik ben opgegroeid op een boerderij in Harfsen, maar woon sinds 2018 samen in het 

buitengebied van Laren. Op jonge leeftijd ben ik begonnen met volleybal. Eerst bij 

Overa in Almen, maar toen het meidenvoetbal op kwam liep het aantal 

volleyballende leeftijdsgenootjes terug bij de vereniging. Daarom ben ik toen 

overgestapt naar LVV Tornado, nu vv Forza. In dames 4 sta ik op diagonaal en val ik 

soms in als set-upper. Het actieve (samen)spel en de gezelligheid binnen een team 

maakt dat ik al jaren met veel plezier volleybal. Naast volleybal loop ik graag hard 

en in het weekend sta ik nog achter de toonbank bij Bakker Bart in Lochem. 

Doordeweeks ben ik werkzaam als marketingcommunicatie specialist bij een 

staalbedrijf in Varsseveld. Door corona is mijn normaal drukke week in een keer een 

stuk rustiger. Ik kan niet wachten tot we weer de zaal in mogen en weer gewoon 

lekker te volleyballen. Hopelijk tot snel in de sporthal! 
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Rabo ClubSupport 
 

Dank aan iedereen die op 

ons gestemd hebben! 

 

 

 

Bloembollenactie 
 

Dank aan iedereen die meegeholpen hebben aan de 

bloembollenactie! De actie is goed verlopen, maar bij 

het uitkomen van de nieuwsbrief is het eindbedrag 

nog niet bekend. 

 

Bij het uitdelen van de bloembollen werd het nog 

spannend. De handhavers van de gemeente kwamen 

langs. Even later, na het uitdelen van complimenten 

over de goede en veilige organisatie, vertrokken ze 

weer.

 

Paaseitjescommissie 
 

Afgelopen 2 jaar hebben wij met veel plezier de paaseitjesactie georganiseerd en 

ook dit seizoen is het eerste contact met Beuzel alweer gelegd. 

 

Voor de jaren hierna zijn wij op zoek naar 2-3 personen die onze plekken in de 

paaseitjescommissie willen overnemen 🐣.  

 

Onze opvolgers willen wij graag de mogelijkheid geven om dit jaar met ons ‘mee te 

lopen’ tijdens de voorbereidingen en actiedag. Mocht je interesse en/of vragen 

hebben, bel ons gerust👍🏻! Ons nummer kun je opvragen via info@vvforza.nl.  

 

Groetjes Jelse en Elsbeth  
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Sponsorcommissie 
 

Er is een jaar terug een sponsorcommissie opgericht, want de sponsorcontracten 

voor de huidige tenues liepen af aan het einde seizoen 2019-2020 en de tenues zijn 

binnenkort ook echt aan vervanging toe. 

 

De leden van deze commissie bestaan uit Dianne Rouwenhorst, Ank Stekelenburg, 

Irthe Brummelman, Leonie Hendriks en Jan Dondertman. De commissie is 

enthousiast begonnen met het uitzoeken van de tenues en de keus viel op kleding 

en andere accessoires van Intersport Bols. We konden beginnen met het actief 

benaderen van de sponsoren om die te enthousiasmeren en te behouden voor onze 

club. En op dat moment sloeg de corona-pandemie toe. Door de corona worden 

ondernemers ook economisch hard getroffen en is besloten nog één seizoen door te 

spelen in de bestaande shirts.  

 

Na de vakantie is de commissie haar activiteiten weer opgestart en we hebben de op 

19 september 2020 een mail aan al onze huidige sponsoren verzonden daarin 

uitgelegd dat we tijdens deze corona-pandemie besloten hebben om een jaar langer 

in het huidige tenue te blijven spelen om de sponsoren niet op extra kosten te 

jagen. Dat betekent voor de sponsoren een extra jaar sponsoring, zonder dat 

hiervoor betaald hoeft te worden. Hierin werd ook benoemd dat we van plan zijn om 

aan het eind van dit jaar sponsoren te zoeken voor de nieuwe tenues. We gaan 

uiteraard eerst de huidige sponsoren benaderen of zij weer voor 4 jaren als sponsor 

willen fungeren. 

 

Op deze mail hebben drie van onze huidige sponsoren uit eigen beweging al positief 

gereageerd. Dat is in ieder geval veel belovend. Ondertussen hebben we van onze 

leverancier de definitieve offerte ontvangen en kunnen we overgaan tot het afsluiten 

van het contract voor het nieuwe tenue. 

 

Naar verwachting ontvangen we in februari de passhirts en komen er pasavonden, 

zodat iedereen zijn/haar gewenste maat kan doorgeven. Zodra de maten en 

sponsoren bekend zijn gaan de tenues in productie en hopen we vanaf seizoen 

2021-2022 in onze nieuwe kleding te spelen. Uiteraard volgt dan ook een 

fotomoment, hierover later meer. 

 

Een extra service van Intersport is de ledenwebshop. Bij oplevering van de shirts 

(misschien al eerder) krijgen we een eigen vv Forza webshop waar je bijpassende 

kleding kan kopen, denk bijvoorbeeld aan inloopvesten en inloopshirts. Ook hierover 

later meer! 

 

In tegenstelling tot de vorige keren wordt alles 

door één firma gedaan en de logo’s e.d. worden 

opgedrukt. Dit is een heel nieuwe vorm, wat in 

amateursport nog weinig voorkomt.  
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LET OP: 

Opdruk onder voorbehoud 

LET OP: 

Opdruk onder voorbehoud 

LET OP: 

Opdruk onder voorbehoud 
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Geboren 

 
Het volgende lid en haar partner feliciteren we met de geboorte 

van hun zoon: 

 

 Leoni en Geert met de geboorte van Stef. 

 

Gezocht 
 

We zoeken nog iemand die het stokje van Anke voor de VSK over wilt nemen. De 

VSK deelt 2 keer per jaar de scheidsrechters in en begeleidt deze scheidrechters 

indien daar behoefte aan is. 

 

Heb je interesse of wil je meer informatie? Neem contact op of stel je vraag via 

info@vvforza.nl. 

 

Wil je iets geplaatst hebben in de Nieuwsbrief of Website? 

Leuk! 

 
De nieuwsbrief verschijnt maandelijks, de website wordt continue bijgewerkt. Je 

kunt je inzending mailen naar nieuwsbrief@vvforza.nl. 

 

Wil je de Nieuwsbrief ook ontvangen? Of op een ander (extra) mailadres?  

Dat kan! Stuur dan een mailtje naar nieuwsbrief@vvforza.nl. 
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Salland Clubactie 

Scoor €50,- voor VV Forza  

 

We hebben dit jaar een nieuwe sponsor! 

 

Salland Zorgverzekeringen is een regionale zorgverzekeraar en ondersteunt graag 

sportverenigingen. Voor elk lid van onze club dat zich verzekert bij Salland, krijgen 

wij een bedrag voor in de clubkas. 2020 is een raar jaar geworden en daarom 

ontvangen we eenmalig een extra steuntje in de rug van €250,-. Daar zijn we 

natuurlijk blij mee! 

 

Via www.salland.nl/vvforza kun je het collectief van VV Forza bekijken. Voor de 

basisverzekering betaal je bij Salland in 2021 €123,90 per maand.  

 

Via de Salland Clubactie profiteer je van: 

 Een regionale zorgverzekeraar met landelijke dekking 

 7% korting op alle aanvullende en tandartsverzekeringen 

 Kans op 1 jaar gratis lidmaatschap bij de club 

 5 gratis extra fysiobehandelingen bij de aanvullende verzekeringen Extra en 

Plus 

 25% korting op alle artikelen via www.sportdirect.com. 

 

Daarnaast kan het interessant zijn om bij Salland te kiezen voor het maximaal 

vrijwillig eigen risico. Dan betaal je een premie van €98,90 (€25,- korting per 

maand). Overstappen is heel gemakkelijk. Je regelt het via www.salland.nl/vvforza! 

Salland zegt je huidige zorgverzekering op. Op de website van Salland kun je de 

verschillende pakketten met elkaar vergelijken, zodat je een verzekering kunt 

afsluiten die helemaal bij jouw situatie past. 

 

Klik op de link: www.salland.nl/vvforza en vervolgens op “premie berekenen” als je 

wilt overstappen van je huidige zorgverzekeringen naar Salland Zorgverzekeringen 

en ben je al verzekert bij Salland Zorgverzekeringen en wil je gebruiken maken van 

de collectiviteit van Forza klik dan op “ik wil overstappen”. 

 

Via de collectiviteit van Forza kun je dus profiteren van een aantal voordelen zoals 

kortingen op aanvullende- en tandartsverzekeringen en op alle artikelen via 

sportdirect.com. Maar heb je een goed gebit en dus nauwelijks kosten tandarts en 

ook heel weinig overige zorgkosten, dan kan je ook met een heel voordelige premie 

goed terecht bij Salland Zorgverzekeringen. Kies je bijvoorbeeld voor een eigen 

risico van € 885 in plaats van € 385 en geen aanvullende verzekeringen, dan 

bedraagt de maandpremie € 98,90. Het voordeel van een € 500 hogere eigen risico 

bedraagt € 300 per jaar. Maak je eenmaal in de drie jaren dit hoge eigen risico vol, 

dan kost het jou € 500, maar je hebt dan in drie jaren een voordeel van € 900 aan 

premie gehad. 

 

http://www.salland.nl/vvforza
http://www.sportdirect.com/
http://www.salland.nl/vvforza
https://www.salland.nl/productvergelijker/2021
http://www.salland.nl/vvforza
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Het voordeel van de collectiviteit bestaat dan uit 25% 

kortingen op alle artikelen via sportdirect.com en je maakt 

kans op 1 jaar gratis lidmaatschap bij Forza. Voorts steun 

je met een overstap onze vereniging met een eenmalig 

bedrag groot € 50. 

 

Op de algemene ledenvergadering is de vraag gesteld kun je als ouder van een 

spelend lid ook gebruik maken van de collectiviteit van VV Forza, dan is het 

antwoord bevestigend. Indien leden of mensen in jullie omgeving al verzekerd zijn 

bij Salland Zorgverzekeringen, maar nog geen gebruik maken van de collectiviteit, 

dan is het aanvragen van een collectiviteit ook gunstig voor onze vereniging. Je 

steunt eenmalig onze club met € 10. 

 

Noteer in de agenda 
 

Voorjaar Paaseitjesactie / potgrondactie 

 
 

  

  
  

  

  
  


